
Zápis č. 11/11/2013 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
20. novembra 2013 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Jozef Chudík, Michal Jesenko, Martin Kabát, 
Peter Kubica, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák 
Ospravedlnení: Dóra Hushegyiová, Martin Kákoš, 
Hostia:  
Václav Mika – generálny riaditeľ RTVS 
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Ing. Radka Doehring – zástupca riaditeľky Sekcie ekonomiky RTVS 
Lukáš Diko – riaditeľ Centra spravodajstva a publicistiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programu RTVS 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Miesto konania: STV, Mlynská dolina, Bratislava  
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS I. Gallo. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. Informoval, že z rokovania sa ospravedlnili D. Hushegyiová a M. 
Kákoš. 
 
I. Gallo dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 123/2013: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Jesenko);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Doplnenie č. 1 k Zmluve č. MK – 138/2012/M o zabezpečení služieb verejnosti   
v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2013 – 2017 
(spravodajca I. Gallo) 

6. Aktualizácia návrhu Dodatku č. 2 na rok 2014 k Zmluve č. MK – 138/2012/M 
o zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho 
vysielania na roky 2013 – 2017 (spravodajca I. Gallo) 

7. Návrh Dodatku č. 1C na rok 2013 k Zmluve č. MK – 138/2012/M o zabezpečení služieb 
verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2013 – 
2017 (spravodajca I. Gallo) 

8. Odpočet plnenia projektu GR RTVS (spravodajca I. Gallo) 
9. Správa o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS za III. štvrťrok 

2013 (spravodajca M. Kabát) 
10. Prehľad plnenia Zmluvy so štátom za III. štvrťrok 2013 (spravodajca M. Jesenko) 
11. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za III. štvrťrok 

2013 (spravodajca P. Kubica) 
12. Správa o plnení a realizácii programového konceptu RTVS za III. štvrťrok 2013 

(spravodajca M. Kákoš a V. Slovák) 
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13. Informácia o vianočnej programovej štruktúre RTVS (spravodajcovia D. Hushegyiová 
a I. Nagy) 

14. Sťažnosti a podnety 
15. Rôzne 

 
Za: 6 / I. Gallo, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia 
a nevyhodnocujú sa.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

47./2011 
Úloha trvá, vyhodnotí sa 
priebežne 

Diskusia o regionálnych štúdiách 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

33./2013 
Plní sa priebežne. Štvrťročné predkladanie správy o aktuálnom stave 

výberu úhrad za služby verejnosti poskytované 
RTVS 

53./2013 
Splnené. predloženie strednodobého plánu obnovy majetku 

RTVS. T: do 31.10.2013. 

111. Nevyhodnocuje sa.  

112. Nevyhodnocuje sa.  

113. Nevyhodnocuje sa.  

114. Nevyhodnocuje sa.  

115. Nevyhodnocuje sa.  

116. Nevyhodnocuje sa.  

117. Nevyhodnocuje sa.  

118. Nevyhodnocuje sa.  

119. Nevyhodnocuje sa.  

120. Nevyhodnocuje sa.  

121. Nevyhodnocuje sa.  

122. Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 6 / I. Gallo, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Nehlasoval: 1 / J. Chudík / 
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo požiadal o aktuálnu informáciu k príprave rozpočtu RTVS na rok 2014. 
V. Mika informoval, že návrh rozpočtu je pripravený a do dvoch dní bude zaslaný členom 
Rady RTVS. Uviedol, že je jasná príjmová časť na rok 2014 a úlohou bolo v tomto zníženom 
režime zabezpečiť fungovanie RTVS v zmysle zákonných povinností. Ďalej informoval 
o pracovnom stretnutí so zástupcami ČRo a Radou ČRo, ktoré bolo 12.11. 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring informovala, že príjmy k 30.10. sú 106,732 mil. € a výdavky sú 78,113 mil. €. 
T. Búza za programovú zložku STV uviedol, že všetky povinnosti si plnili v zmysle zákona 
a podrobnejšie sa k hodnoteniu programu dostane v nasledujúcich bodoch. 
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V. Štofaník informoval, že bola odštartovaná séria diskusií o verejnoprávnosti a o vzniku 
Centrálneho registra námetov v SRo. Pozval členov Rady RTVS na Festival rozhlasovej 
tvorby. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 125/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
V. Mika odprezentoval predložený návrh na prenájom.  
M. Jesenko, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že odporúča Rade RTVS tento nájom 
schváliť. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 126/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
RTVS, organizačná zložka Slovenský rozhlas 
Nájomca: Tatra banka, a.s., Bratislava 
Predmet nájmu:  nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na Mýtnej ul. č. 1, 

Bratislava, samostatný prevádzkový priestor o celkovej výmere 5,0 m2 

Účel užívania predmetu nájmu: prevádzkovanie bankomatu 

Pôvodná doba nájmu od 1.5.2001 do 31.12.2013 
zmluva uzatvorená 30.4.2001 

Navrhovaná doba nájmu 
Dodatku č. 5 

od 1.1.2014 na dobu neurčitú 

Pôvodná cena nájmu                           120,00 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena nájmu 120,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena nájmu za m²                          24,00 eur/m² bez DPH ročne – bankomat 

Navrhovaná cena nájmu za m² 24,00 eur/m² bez DPH ročne – bankomat 

Pôvodná cena služieb 255,00 eur bez DPH ročne     

Navrhovaná cena služieb 280,25 eur bez DPH ročne    

Pôvodná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná výpovedná lehota 2-mesačná   

Nová výpovedná lehota 1-mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Za: 7 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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c. informácia o verejných obstarávaniach 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. Informoval o prebiehajúcich verejných 
obstarávaniach. 
P. Kubica ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že nemá žiadne výhrady a odporúča 
zobrať predmetný materiál na vedomie. 
I. Nagy požiadala o bližšie informácie k obstarávaniu GPS monitoringu. 
R. Doehring a A. Doležal poskytli bližšie informácie k tejto súťaži. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 127/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 7 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
V. Mika odprezentoval predložené informácie. 
P. Kubica ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že nemá žiadne výhrady. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 128/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 6 / I. Gallo, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 1 / J. Chudík /      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
M. Jesenko sa spýtal o aký veľký štáb ide pri zmluve na letenky na ZOH v Soči. 
V. Mika odpovedal, že ide o 30 ľudí. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 129/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 7 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
I. Gallo informoval, že pôvodne mal v pláne prerokovať v tomto bode aj informáciu 
o vysielaní RTVS v súvislosti s 1. kolom volieb do samosprávnych krajov a príprave 
vysielania na 2. kolo, ale po dohode s GR RTVS navrhuje, aby sa to prerokovalo ako 
komplexné vyhodnotenie na decembrovom rokovaní.  
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V. Mika informoval, že v Českej republike prepustila spoločnosť CME vysielacie práva na 
hokej na ZOH 2014 pre Českú televíziu výmenou za niektoré iné formáty. Informoval, že 
v tejto súvislosti komunikoval s Markízou, či je priestor rozmýšľať o takejto spolupráci aj na 
Slovensku a takýto priestor nie je. Informoval, že Markíza sa rozhodla si tieto práva ponechať 
a hokej zo ZOH vysielať. 
M. Jesenko informoval o rokovaní Dozornej komisie Rady RTVS, ktoré bolo pred rokovaním 
Rady RTVS. Venovali sa všetkým bodom programu, ktoré majú ekonomický charakter. 
 
5. Doplnenie č. 1 k Zmluve č. MK – 138/2012/M o zabezpečení služieb verejnosti   

v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2013 – 2017 
 
I. Gallo ako spravodajca k tomuto bodu rokovania uviedol, že nemá k materiálu žiadne 
výhrady, keďže reflektuje potrebu doplnenia rámcovej zmluvy, ktorá vyplynula z aktuálnych 
potrieb. Informoval, že ide o aktualizáciu doplnenia, o ktorom sa rokovalo na zasadnutí 
30.10. 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. Uviedol, že ide hlavne o vypustenie povinnosti 
spustiť vysielanie RSI na krátkych vlnách v roku 2014, Upravuje sa aj výnimka pre 
uzatvorenie dodatku na rok 2014 v termíne stanovenom zmluvou, t.j. do 15. novembra. 
Touto úpravou sa tento termín na uzatvorenie Dodatku pre rok 2014 nebude uplatňovať. 
I. Gallo informoval, že v zmysle právnej istoty sa s GR RTVS dohodli, že všetky úpravy 
Zmluvy so štátom a jej dodatkov budú prerokované na Rade RTVS, pretože sa objavili aj 
právne názory, že rada to neschvaľuje, tak cez ňu dopĺňanie a zmeny ísť nemusia. 
S takýmto názorom sa on a ani GR RTVS nestotožnili.  
M. Jesenko súhlasí s tým, aby všetky doplnenia išli cez Radu RTVS.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 130/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 prerokovala a berie na vedomie 
navrhované Doplnenie č. 1 k Zmluve č. MK – 138/2012/M o zabezpečení služieb verejnosti 
v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2013 – 2017. 
 
Za: 7 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová,  M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Aktualizácia návrhu Dodatku č. 2 na rok 2014 k Zmluve č. MK – 138/2012/M 

o zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania 
a televízneho vysielania na roky 2013 – 2017  

V. Mika odprezentoval predložený materiál a informoval, že ide o aktualizáciu, ktorá 
vyplynula z rokovaní z MK SR. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 131/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 prerokovala a berie na vedomie 
návrh Dodatku č. 2 na rok 2014 Zmluve č. MK – 138/2012/M o zabezpečení služieb 
verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2013 – 2017. 
 
Za: 7 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová,  M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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7.   Návrh Dodatku č. 1C na rok 2013 k Zmluve č. MK – 138/2012/M o zabezpečení 
služieb verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na 
roky 2013 – 2017 

I. Gallo informoval, že pri tomto materiáli ide o aktualizáciu dodatku na rok 2013, ktorá 
vyplynula z programových dôvodov. Spolu s tým sa spojili aj investície, ktoré boli pôvodne 
tiež predložené. Tým pádom sa to vyrieši jedným spoločným dodatkom. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 132/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 prerokovala a berie na vedomie 
návrh Dodatku č. 1B na rok 2013 Zmluve č. MK – 138/2012/M o zabezpečení služieb 
verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2013 – 2017. 
 
Za: 7 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová,  M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Odpočet plnenia projektu GR RTVS  
V. Mika odprezentoval predložené plnenie svojho projektu. Uviedol, že hovoriť o plnení 
koncepcie po roku jej napĺňania ako o splnenej by bolo odvážne, pretože sú to úlohy 
dlhodobé a strategické. Informoval o stave plnenia jednotlivých častí svojho projektu 
riadenia. 
I. Gallo sa spýtal, keď už GR RTVS spomínal chyby, tak aké za ten rok urobili, či vníma, že v 
RTVS je aj SRo a aké sú praktické skúsenosti so spojeným médiom. 
V. Mika odpovedal, že efekty spojenia STV a SRo sa nedostavili v takej miere, ako sa 
očakávali. Na druhej strane je podľa neho možno spojené médium takou stratégiou, ktorou 
sa budú zaoberať aj ostatné trhy. Trvá na tom, že aj pri spojení treba zachovať integritu 
obidvoch médií a nehľadať nezmyselnú synergiu, ktorá by bola škodlivá a nemala by 
v mediálnom svete žiaden zmysel vo forme nejakej programovej pridanej hodnoty. Za jednu 
z nevyhnutných chýb označil, že prvý rok fungovania venoval väčšiu pozornosť STV. 
Skonštatoval, že mal ambicióznejšie plány v oblasti zníženia nákladov v neproduktívnej 
oblasti. Ide o ochranné zväzy, šírenie signálu a nákladmi na prevádzku budov. V tomto 
smere zatiaľ ani nevidí možnosti nápravy v krátkom časovom horizonte. Rezervy cíti ešte vo 
vzájomnej podpore medzi týmito dvoma inštitúciami a personálnom manažmente. 
I. Nagy sa spýtala, v akom časovom horizonte vidí možnosť vypovedania spomenutých 
nevypovedateľných zmlúv.  
V. Mika odpovedal, že určite nie je šanca vypovedať zmluvu na šírenie signálu, ale je šanca 
rokovať o podmienkach. Za neprimeranú považuje aj oblasť autorských zväzov a fondov, kde 
RTVS platí 3krát viac ako celý trh dokopy. Pripomenul, že RTVS je jediný na trhu, ktorý platí 
fondom a to preto, lebo zákon to určuje. Ďalšou oblasťou sú budovy, v ktorých RTVS 
funguje. Nevie si predstaviť, že RTVS bude v roku 2015 fungovať za rovnakých podmienok, 
aké sú teraz.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 133/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Odpočet plnenia projektu GR RTVS po roku 
jeho pôsobenia vo funkcii. 
 
Za: 7 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová,  M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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9. Správa o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS za III. 
štvrťrok 2013 

I. Gallo pripomenul zákonný rámec a prijaté uznesenia Rady RTVS v tejto súvislosti, 
z ktorých vyplýva, že sa vždy pri predkladaní tejto správy bude prerokovávať aj odmena pre 
GR RTVS.  
V. Mika odprezentoval predložený materiál. Skonštatoval, že z predložených čísel (príjmy 
splnené na 76% a výdavky na 56%) vyplýva, že RTVS hospodári rozumne. Má to podľa 
neho niekoľko cieľov: predpokladá sa, že v poslednom štvrťroku príjmy klesnú, čo súvisí 
s vracaním úhrad; rovnako predpokladá výpadok príjmov v roku 2014 a musí si tam RTVS 
preniesť prostriedky z tohto roka. 
R. Doehring uviedla plnenie záväzných ukazovateľov: 

  Ekonomická klasifikácia 
Rozpočet 2013  

RTVS 

Skutočnosť  
I. –III. štvrťrok 

2013 RTVS 

% 
plnenia 
(I.-III.Q 
=75%) 

  Príjmy RTVS spolu  122 653 784 93 770 707 76,45 

  Príjmy RTVS spolu  bez príjmových fin. operácií  108 619 851 79 736 774 73,41 

100 ▪   Daňové príjmy  71 500 000 54 717 248 76,53 

200 ▪   Nedaňové príjmy, z toho: 4 461 537 3 885 295 87,08 

300 ▪   Granty a transfery, z toho 32 658 314 21 134 231 64,71 

400 ▪   Príjmové finančné operácie, z toho: 14 033 933 14 033 933 100,00 

  Výdavky RTVS spolu  121 695 512 69 096 868 56,78 

  Výdavky RTVS spolu  bez výdavkových fin. operácií 121 559 727 69 006 083 56,77 

600 ▪   Bežné výdavky, z toho: 106 187 546 66 200 836 62,34 

700 ▪   Kapitálové výdavky, z toho: 15 372 181 2 805 247 18,25 

800 ▪   Výdavky z transakcií s fin. aktívami a pasívami 135 785 90 785 66,86 

  Celkový prebytok (+)/schodok (-) RTVS 958 272 24 673 839 x 

    - vylúčenie finančných operácií -13 898 148 -13 943 148 100,32 

  Prebytok (+) / schodok (-) RTVS  (ESA 95) -12 939 876 10 730 691 x 

 
M. Kabát ako spravodajca k tomuto bodu ocenil, že manažment reaguje v predstihu a tak sa 
snaží vyhnúť komplikáciám v budúcnosti. Upozornil, že je potrebné neustále prehodnocovať 
nastavené hospodárenie a hľadať ďalšie rezervy. Spýtal sa na prečerpanie v kategórii 
„transfery jednotlivcom a neziskovým právnickým osobám“.  
R. Doehring vysvetlila, že súčasťou spomenutej kategórie sú aj vyplatené odstupné 
a odchodné, ktoré ale nebolo dopredu plánované. 
M. Jesenko ako predseda DK uviedol, že už dlhšie sa nedarí čerpať kapitálové výdavky, čo 
však má aj objektívne dôvody vo forme verejných obstarávaní. Skonštatoval, že všetky 
záväzné ukazovatele sú dodržané a nič nebráni tomu, aby Rada RTVS rozhodovala aj 
o odmene pre GR RTVS. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 134/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o  hospodárení a plnení záväzných 
ukazovateľov rozpočtu za III. štvrťrok 2013 a žiada GR RTVS o predloženie správy 
o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu za IV. štvrťrok 2013. 
T: 10.2.2013  
Z. GR RTVS 
 
Za: 7 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová,  M. Kákoš / 
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Uznesenie bolo prijaté. 
I. Gallo dal priestor na predkladanie návrhov na výšku odmeny pre GR RTVS: 
I. Gallo uviedol, že vzhľadom na predložené materiály a priebeh doterajšieho rokovania 
navrhuje priznanie odmeny vo výške 100% mzdy. 
M. Kabát si myslí, že si GR RTVS zaslúži túto odmenu, pretože sa urobilo kus práce. 
P. Kubica z pohľadu ekonomického správania sa ocenil odvedenú prácu a je za priznanie 
takejto odmeny. 
I. Nagy má pocit, že po programovej stránke cítiť veľký progres a programy sa tvoria 
s rozumom a podľa nejakej štruktúry. 
V. Slovák upozornil, že do oblasti personálneho manažmentu treba ešte investovať veľa 
dobrých rozhodnutí a peňazí. 
V. Mika vysvetlil, že to nie je o personálnom riaditeľovi, ktorý je mimoriadne ambiciózny. Skôr 
je to o peniazoch a krotení z jeho strany.  
M. Jesenko pripomenul, že plat riaditeľa je nastavený tak ako je nastavený a táto odmena 
musí do určitej miery aj saturovať túto skutočnosť. Ak sú dodržané všetky ukazovatele tak 
nevidí dôvod túto odmenu nepriznať. 
J. Chudík uviedol, že keď nastúpil do rady, tak úplne absentovala detská tvorba. Zdá sa mu, 
že sa toto posúva dopredu, prácu považuje za koncepčnú a Dvojka sa podľa neho skvalitnila 
jednoznačne. Súhlasí s navrhnutou odmenou. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 135/2013: 
Rada v zmysle § 8 ods. 1 písm. c) a podľa § 16 ods. 7 zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a čl. 
3 ods. 4 Štatútu Rady RTVS priznáva GR RTVS odmenu za III. štvrťrok 2013 vo výške 100% 
mzdy vyplatenej za toto obdobie. 
 
Za: 7 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová,  M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Prehľad plnenia Zmluvy so štátom za III. štvrťrok 2013  
V. Mika odprezentoval predložený materiál. Predpokladá, že RTVS bude schopná zúčtovať 
všetky prostriedky zo zmluvy so štátom za rok 2013 do 31.3.2014. 
M. Jesenko ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že niektoré veci sa ešte budú meniť 
vzhľadom na to, že rada prerokovala návrhy na zmenu aj dodatku na rok 2013. Preto treba 
podľa neho tento materiál vnímať ešte trochu všeobecne. Spýtal sa, či je nejaká reálna 
hrozba z minulých rokov, že sa budú musieť vracať financie pre nezrealizované projekty.  
V. Mika uviedol, že všetky investície z roku 2011 je potrebné vyčerpať do konca tohto roku 
a verí, že sa to zvládne. Za ďalšiu hrozbu považuje projekt „Kovář z podlesí“, čo by malo byť 
vyriešené podpísaním už prerokovanej zmeny dodatku. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 136/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Prehľad plnenia Zmluvy so štátom za 
III. štvrťrok 2013. 
 
Za: 7 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová,  M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
11. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za III. 

štvrťrok 2013  
R. Doehring uviedla predložený materiál, ktorý obsahoval aj nasledujúce údaje: 
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Plnenie plánu na mesačnej báze:    

Mesiac Skut.2011 Skut.2012 
Plán           
2013 

Skut.2013 
Rozdiel 

2013 
Plnenie 

Index 
13/12 

január 7 539 900 7 260 000 7 074 000 7 375 218 301 218 104,26% 1,02 

február 7 045 000 6 240 000 6 824 000 6 044 083 -779 917 88,57% 0,97 

marec 6 360 000 6 890 000 6 020 000 6 643 642 623 642 110,36% 0,96 

apríl 5 958 000 6 280 000 6 070 000 6 373 726 303 726 105,00% 1,01 

máj 5 990 000 5 690 000 5 722 000 5 525 909 -196 091 96,57% 0,97 

jún 5 645 000 5 560 000 5 473 000 5 680 867 207 867 103,80% 1,02 

júl 6 240 000 6 200 000 6 122 000 6 201 165 79 165 101,29% 1,00 

august 6 030 000 5 560 000 5 622 000 5 304 718 -317 282 94,36% 0,95 

september 5 500 000 5 690 000 5 620 000 5 551 407 -68 593 98,78% 0,98 

spolu 
za I.-III.Q: 56 307 900 55 370 000 54 547 000 

54 700 
735 153 735 100,28% 0,98 

 
P. Kubica uviedol, že nemá pripomienky k predloženému materiálu. 
V. Slovák sa spýtal, či sa už podarilo odpovedať na všetky podnety a žiadosti. 
R. Doehring odpovedala, že sa na tom pracuje a už by to malo byť takmer spravené. 
I. Nagy sa spýtala, či na budúci rok už bude mať RTVS prehľad, kto je vlastne oslobodený. 
R. Doehring odpovedala, že zásadnou vecou je mať nový systém, ktorý umožňuje 
funkčnosti, ktoré teraz nie sú možné. Myslí si, že bude trvať viac ako rok, kým sa systém 
vyčistí. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 137/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o stave výberu úhrad za služby 
verejnosti poskytované RTVS za III. štvrťrok 2013. 
 
Za: 7 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová,  M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
12. Správa o plnení a realizácii programového konceptu RTVS za III. štvrťrok 2013  
T. Búza odprezentoval predložený materiál za televíznu časť RTVS. Podrobne informoval 
o plnení jednotlivých častí programového konceptu. 
V. Štofaník odprezentoval predložený materiál za rozhlasovú časť RTVS. Informoval 
o najnovšom prieskume počúvanosti programových služieb SRo. 
L. Diko navrhol, aby sa spravodajstvu RTVS venovala rada na niektorom z najbližších 
zasadnutí samostatne. 
V. Slovák ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že pri Reginách by bolo veľmi dobré 
poznať aj krajovú počúvanosť, nie len celkovú. Potom by sa dalo lepšie rozmýšľať ako 
podporiť vysielanie. Mala by sa podľa neho nastaviť koncepcia bratislavskej Reginy. 
V. Mika uviedol, že od 1.1. sa bude k Regine pristupovať ako ku trom programovým službám. 
J. Chudík si myslí, že Rádio Devín by malo byť viac promované na Rádiu Slovensko a Rádiu 
Regina.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 138/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o plnení a realizácii programového 
konceptu RTVS za III. štvrťrok 2013. 
 
Za: 7 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová,  M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
13. Informácia o vianočnej programovej štruktúre RTVS 
T. Búza formou prezentácie predstavil členom Rady RTVS televíznu vianočnú programovú 
štruktúru.  
V. Štofaník formou prezentácie predstavil členom Rady RTVS rozhlasovú vianočnú 
programovú štruktúru. 
I. Gallo sa spýtal, prečo nebola súčasťou prezentácie Patria. 
V. Štofaník informoval, že A. Lovász predloží programovú štruktúru Rádia Patria samostatne. 
I. Nagy ako spravodajkyňa k tomuto bodu uviedla, že všetko odprezentované je zatiaľ len 
zámer a hodnotiť sa to bude dať až v januári. Je však presvedčená, že v tejto štruktúre je 
zaradené len to najlepšie. Myslí si, že príprava na sviatky je veľmi dôkladná, prístup je 
profesionálny, štruktúra je dôkladne poskladaná a uvidí sa, aký to bude mať ohlas 
u poslucháčov a divákov. 
V. Slovák by navrhol zaznamenať tieto sviatky aj z hľadiska folklóru a folklórnych podujatí. 
T. Búza vymenoval relácie, ktoré sa týkajú folklóru vo vianočnej programovej štruktúre. 
I. Gallo sa spýtal, v čom je tento formát iný ako ten, ktorý budú vysielať licencované médiá. 
V. Mika uviedol, že takmer vo všetkom, je úplne inak vystavaná štruktúra a unikátnych 
žánrov bude v televízii cez 50% a v rozhlase cez 90%.  
I. Gallo sa spýtal, ako a či je vymyslené promo mimo vlastných programových služieb.  
V. Mika uviedol, že tým, že RTVS má málo mediálneho priestoru, tak nemá veľký priestor na 
bartre s inými médiami. Ale na Vianoce sa ušetril nejaký priestor, takže sa trochu promovať 
bude. 
I. Gallo poznamenal, že verí, že „Milujeme slovenské Vianoce“ bude mať aj slovenský 
hudobný koncept, pretože bolo viac podnetov na nedostatok slovenskej hudby na Rade 
RTVS. 
V. Štofaník uviedol, že RTVS sa bude odlišovať aj v hudobnom playliste. 
I. Gallo sa spýtal, ako sa uvažovalo o zapojení SOSR a Detského speváckeho zboru. 
V. Štofaník odpovedal, že v decembri budú mať vianočný koncert a budú v tomto období viac 
prezentovaní.  
J. Chudík poznamenal, že navonok sa môže zdať, že tento koncept je pripravený tradične. 
Cíti veľký posun od náhodilej štruktúry k myšlienkovej. Považuje to za pozitívne a to, čo 
prichádza nové, vyzerá, že bude veľmi kvalitne. Upozornil na to, aby aj spravodajstvo ctilo 
sviatočnú rovinu.  
L. Diko uviedol, že čo sa bude dať ovplyvniť sa ovplyvní, ale spravodajstvo je dynamická 
kategória a niektoré veci sa nedajú predvídať. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 139/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vianočnej programovej štruktúre 
RTVS. 
 
Za: 6 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
14. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo uviedol, že členovia Rady RTVS majú k dispozícii všetku došlú poštu a prečítal 
zoznam korešpondencie.  
V. Mika ku hromadnej korešpondencii od hnutia „Občiansky odpor“ skonštatoval, že RTVS 
žiadnym spôsobom nebude reagovať na nátlakové akcie anonymných aktivistov a bude 
fungovať len v medziach schváleného zákona. 
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L. Diko doplnil, že napriek všetkému sa aj týmto protestom RTVS v spravodajstve venuje. 
I. Gallo informoval, že z Rady pre vysielanie a retransmisiu prišlo oznámenie o začatí 
správneho konania za nevhodné označenie vekovej kategórie pri filme Kapitán Dabač. 
V. Mika k tomuto uviedol, že si nevie predstaviť, že RTVS dostane pokutu za odvysielanie 
tohto filmu cez deň na výročie SNP. Považuje to za najtradičnejší formát, aký môže byť. 
T. Búza poznamenal, že Kapitán Dabač ide každý rok a každý rok má rovnaké označenie 
a doteraz s tým nebol žiadny problém. 
 
15. Rôzne 
J. Chudík požiadal, aby v budúcom roku, kedy sa zvyšuje podiel detskej tvorby, bola do 
štvrťročných hodnotení zahrnutá aj táto tvorba. Upozornil na dodržiavanie vysielacích 
televíznych časov.  
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 27.11.2013. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

